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Referat

1. Konstituering av rsmi,tet
- vaig av møteleder — Stein Mjøen
- vaig av referent — Sveinung Løset
- godkjenning av innkalling og dagsorden — OK
- vaig av to til skrive under protokollen — Ole Ragnar l’hanem og Olav Stenhaug.

2. Arsberetning
Det ble uttrykt stor takk til Arve Krovoll for hans gode styring av kjøringcn denne snøfattige

vinteren.

I3cretningcn bic godkjcnt.

3. Regnskapcr
Kasserer Trond Narve Stavne gikk gjennorn regnskapet, sorn var revidert og funnel i orden.

Det totale driftsunderskuddet for sesongen 2013/14 ble pa kr. 33 000. 1 Ivorav kr. 20 000 var

en engangsutgifi i forhindelse md utarheidelse av nyc websidcr.

I tillegg koin deL inn en faktura etter regnskapsârets slutt pa scooterkjøring pa kr. 12 000 for

loypekjøring nord for Minnilla etter at det ikke v ar mulig a komme nordover med

loypemaskina.

Totalterdet 192 hytteeiere som bar bctalt inn støttekontingcnt firsesongen, slik at inntekten

hie kr. 101 000 inkludert andre tilskudd.

Regnskapet ble godkjent.

4. Oricntcrin om status

Driften av Løypeforeningen har i àr vrt uten problemer, med unntak av lite sno. Det ser

dcrfor ut til at driften har begynt a sette seg. Samtidig ser vi at deL er behov (‘or a øke

inntcktene floe slik at det er mulig a komme i gang mcd a bygge opp egenkapital med tanke

pa fremtidig utvidelscr av aktiviteten.



Vedtak:

Sveinung Lusel vii ta koniakt med ordforer Ola. T. Lânke urn afremme ci samarheid inellom

Rennebu og Oppdai om skisporet. no. (For ek.cernpel to marker/ngspunkter p/i kariet med

samme inypenelt inniagi: Rennehu Oppdai).

Slyreleder tar koniaki med Snohelta/ör a undersoke orn vi kanfâ en sarnarbeidsavtale pa

kjoringen med varighetpfor e1cempei 5 âr.

5. Oricntcring orn status for kjorebru over Minnilla for loypernaskin

Det har over tid vrt gjort observasjoner av vannstanden i Ilomperioden ved det første valgte

krysningspunktet over Minnilla. Det har vist seg at vanncl gür stridt og hoyt over tiltenkte

brupilarer ved krysningen. Det vii derfor vare nodvendig a finne et annet krysningspunkt.

Dctte cr det arbeidet mcd, og planlcggingsgruppa hai’ derfor flyttct krysningspunktet til et

punkt Ca. 600 m nedom gangbrua over Minnilla.

Selve hruprosjektet vii fá en annen dimensjon pa grunn av at man ma benytte et annet

krysningspunkt, slik at selve brukonstruksjonen blir mer omfattende cnn tidligere tenkt.

Derfor vii planleggings- og hyggeprosessen vii ta noe mer tid enn f’ørst antatt. Fremdrifi pa

bruprosjektet blir at Sveinung Løset tar kontakt mcd Rennebu kommune for a avklar hvem

som kan bistã i den vidcrc planieggingen. I tillegg vii det bli utarbcidet nyc planer Ut Ira nytt

krysningspunkt.

6. Framleggelse av buds jett for 2013/14
l3udsjcttct ble behandlet sammen med regnskapet og mcd nocnjusteringcr bic dct godkjent.

Ut fra budsjettert behov ma inntektene okes slik at vi kommer opp pi kr. 150 000 i ârlig

inntekt. Det er heller ikke søkt om tilskudd fra kommunen el]cr andre bidragsytere. Dette bør

iverksettes.

Vcdtak: Budsettet ble godkjent.

8. Vaig
Valgkomitecns innstiiling til valget varfolgende:

Stein Mjøen, styreledcr ett âr (gjcnvalg) OK

Svcinung Løsct (gjenvalg) OK

Roar Stenseth (gjenvalg) OK

‘Frond Narve Stavne (ikke pa vaig) OK

Arve Krovoll, Ioypeansvarlig (fast plass I styret) OK



Kjell Lokás (gjenvalg i valgkorniteen) OK

Valgkomiteens innstilling ble vedtatt ved akklamasjon.

Nyyigkomte_er:

Audhild Oye, ledere (mob.9 1694175) Audhild.Oye@avisa-st.no

Kjell Løkâs (mob. 91112323) k1oekaas@on1ine.no

Ole Ragnar Thanem (90973219 — thanemo1egmai1.com)

Ole Ragnar Thanem 0kw Stenhaug




